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 Minnesanteckningar 
 
 
 

 
 
 
 

POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

Typ av möte: Seniorrådet 

Mötesdatum: 2019-09-12 

Närvarande: Karin Teljstedt (KD) ordförande, Helene Skantze (M) 2:e vice 
ordförande, Jan Lundberg PRO Boo, Gun Mattson PRO Ektorp, 
Monica Andersson PRO Nacka, Kenneth Sjökvist PRO Saltsjöbaden, 
Vera-Maj Torby PRO Saltsjöbaden, Gunilla Wahlberg-Åberg SPF 
seniorerna Boo, Solveig Raaschou SPF seniorerna Nacka, Margareta 
Hjelmstad SPF seniorerna Älta, Erik Nilsson SPF seniorerna Älta, 
Ann-Sophie Holgersson, enhetschef äldreenheten, Johanna Balic 
nämndsekreterare 

 

1.  Närvarande 
Se ovan.  

2.  Justering 
Kenneth Sjökvist, PRO Saltsjöbaden, utses att jämte ordförande justera 
minnesanteckningarna.  

3.  Godkännande av dagordning 
Seniorrådet godkänner dagordningen för sammanträdet.  

4.  Information om anhörigstöd 
Chatarina Wahlberg, demenssköterska, och Ove Lindroth, anhörigkonsulent, informerar 
om anhörigstöd i Nacka kommun. Presentationen bifogas minnesanteckningarna.  

5.  SL- res trygg med buss, SL:s satsning för äldre 
Ann-Sophie Holgersson visar SL:s satsning för äldre. Filmen går att se på: 
https://sl.se/tryggarebussresa.  

6.  Seniordagen den 4 oktober 
Ann-Sophie Holgersson informerar om programmet för seniordagen den 4 oktober. 
Årets tema är hälsosamt åldrande. Information om dagen sprids på alla kanaler, denna 
vecka i Mitt i Nacka, nästa vecka Nacka Värmdö-posten, facebook, osv.  

7.  Status gällande upphandling öppen mötesplats 
För seniorer som har svårt att delta i aktiviteter erbjuds mötesplats med personal som 
möjliggör för dem att delta i aktiviteter.  
 
Tidplan: (öppna september) 
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- Försening pga lokalfrågan 
- Flera lokaler varit aktuella men pga olika aspekter inte lämpliga 
 
Aktuellt: 
- Upphandling publiceras denna vecka 
- Lokal utgående från de synpunkter som inkommit genom brev, e-post, dialogmöten, 
sociala medier och intervjuer 
- En lokal aktuell på Sicklaön, ledig men behov av ombyggnation/anpassning 
- Möten med fastighetsförvaltare (kommunen) och entreprenörer 
- Höga krav på fysisk tillgänglighet som entré, toaletter mm 
- Inväntar offerter 
- Öppnande av verksamheten påverkas av offerter, fastighetsägare mm 
Ann-Sophie efterfrågar hjälp från seniorrådet med att utvärdera anbuden. Arbetet för 
representanter från seniorrådet innebär att delta i möten i Nacka stadshus där man innan 
mötet läser anbudsformulären i en lokal i Nacka stadshus och sedan tillsammans med 
representanter från äldreenheten och inköpsenheten bedöma anbuden och formulera ett 
gemensamt svar. Det innebär också att delta på eventuella presentationer som 
anbudsgivarna har. Arbetet lyder under fullständig sekretess. Varje förening får utse en 
representant. Max tre personer totalt, dvs en från varje förening. Det är bokat två 
heldagar med inköp, den 8 och 9 oktober kl. 8.00-15.00. Förutom detta kan det eventuellt 
tillkomma ytterligare tid. Anmäl till Gabriella Nyhäll (gabriella.nyhall@nacka.se) eller 
Ann-Kristin Ingemarsson (ann-kristin.ingemarsson@nacka.se).  

8.  Övrig information från äldreenheten 
Välfärdsteknik 

• Avslutat avtalet i förtid med leverantör av mobilt trygghetslarm, digital tillsyn och 
påminnelselarm. 

• Ny leverantör upphandlad – DORO samma som idag har avtalet för 
trygghetslarm. Under v. 38 börjar de mobila trygghetslarmen att installeras på nytt 
och under hösten kommer digital tillsyn nattetid att börja införas.  

Förändrat arbetssätt och organisering av biståndshandläggare pågår. Mer information 
kommer nästa seniorråd.  
 

• Suicidpreventionsutbildning för biståndshandläggare och kvalitetsutvecklare.  
• Fallutbildning för hemtjänstpersonal och biståndshandläggare 
• Statsbidrag förstärkning av äldreomsorgen 

   

9.  Kollektivboende 
På beredningen väcktes en fråga av Solveig Raaschou gällande kollektivboende och om 
det vore ett bra alternativ till seniorboende. Är detta något att försöka gå vidare med?  
Ann-Sophie Holgersson svarar att de inte har fått så stor efterfrågan på kollektivboende, 
däremot finns det stor efterfrågan på trygghetsboende.  
Karin Teljstedt svarar att hon ska undersöka vad som finns i andra kommuner.  
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10.  Ersättare under semestertider på äldreenheten 
Synpunkter har framförts från seniorrådet att det har varit svårt att få tag i 
biståndshandläggare under sommaren och att det har saknats ersättare under 
semestertider. 
Ann-Sophie Holgersson svarar att det har fungerat i de allra flesta fallen men i något fall 
har det inte gjort det.  
 

11.  Nestor FoU Seniorliv i balans 
Ann-Sophie Holgersson berättar att två biståndshandläggare arbetar med detta just nu 
och få fram ett program. Svenska kyrkan kommer att dra igång ett projekt tillsammans 
med PRO Älta. Ann-Sophie kan skicka ut mer information om detta och ska be om att 
de kommer hit till nästa seniorråd.  

12.  Uppdatering Seniorguiden 
Ann-Sophie informerar om att äldreenheten arbetar med detta för närvarande och 
undersöker hur de ska kunna nå ut till samtliga på alla sätt. 

13.  Övrigt 

Vera-Maj Torby framför att hon önskar att man i kommunledningen tar tag i växeltelefonin 
då den inte fungerar som den ska. Karin Teljstedt svarar att hon tar med sig frågan.  
 
Vera-Maj Torby ställde en fråga gällande ett hemtjänstbolag som har förekommit i media, 
och frågar om de har förbättrat sitt arbetssätt? Karin Teljstedt berättar om bakgrunden, att 
det i media uppkom att företaget hade vissa problem rörande personal. Man gjorde därför 
en riktad och omfattande granskning och det beslutades att en varning skulle skickas. Under 
sensommaren hade rapporten granskats och företaget hade åtgärdat det som de skulle 
åtgärda.  
 
Vera-Maj Torby framför även en synpunkt gällande information om upphandling hos 
Regionen Landstinget och vädjar till seniorrådet att försöka påverka Regionen Landstinget 
att göra något åt detta. Ann-Sophie Holgersson och Karin Teljstedt tar med sig detta till 
sina nätverk.  
 
Solveig Raaschou frågar om status i projektet Fighting loneliness (FILO). Ann-Sophie 
Holgersson föreslår att projektledare kommer till seniorrådet nästa möte.  
 
Vid minnesanteckningarna 
 
Johanna Balic 
 
 
Karin Teljstedt   Kenneth Sjökvist 
Ordförande    PRO Saltsjöbaden 

® 
NACKA 
KOMMUN 


